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Door: Edith Willems-Brinkman & Hans Hofmeester 



arbeidsomstandigheden 



Kunnen wij meerwaarde bieden 
aan de omstandigheden van de 

werkende mens binnen de 
professionele  wielerwereld? 



Twee manieren van kijken: 
 
- de gangbare  
- de voor het bedrijf wenselijke 



De gangbare: 
 • Is de arbowet van toepassing ? 

• Is het bedrijf aangesloten bij een arbodienst 

• Houdt men zich aan alle arboregels ? 

• Opsomming van alle pijnpunten 

 



De voor het bedrijfwenselijke: 
 • Is de arbowet van toepassing ? 

• Achterhaal de achterliggende oorzaak van  
verzuim en/of verloop  

• Richt je op het terugdringen van verzuim en 
verloop door de primaire oorzaak daarvan aan 
te pakken 

 



Is de professionele wielerwereld zo 
anders dan een “regulier” bedrijf ? 

Kenmerken: 

• Gedreven werknemers & werkgever 

• Emotie speelt een grote rol 

• Weinig zekerheden voor werknemers (en 
werkgevers) 

• Klein bedrijf met grote exposure 

• Conservatieve branche 



de professionele wielerwereld lijkt dus 
op een“regulier” MKB bedrijf met 
enkele werknemers of ZZP-ers 

Wat kunnen wij voor dergelijke bedrijven betekenen: 

• Inventariseer de oorzaak van verzuim en verloop 

• Kijk daarbij dieper dan het oppervlak 

• Introduceer overlegmomenten tussen werkgever 
en werknemer, anders dan het werkoverleg 

• Gebruik oplossingen die aangedragen worden 
door werknemers 

 



Conclusies: 

 

• De professionele wielerwereld heeft meer 
overeenkomsten met het MKB dan we denken; 

• Echt controversieel is de relatie tussen arbo en de 
wielerwereld niet; 

• Om dit soort bedrijven echt te helpen, is wel een 
andere kijk nodig; 

• Als AH zijn we door de jaren heen verwend geraakt, er 
ligt een uitdaging op ons te wachten !! 


